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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

oraz Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku w dniu 23 czerwca

2015 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że chciałby zwrócić uwagę na dwa niebezpieczne punkty.

Wyjaśniając radny powiedział, że skontaktował się z pracownikiem Urzędu odpowiedzialnym za

drogi i wskazał drogę wewnętrzną prowadząca od cmentarza do przedszkola ponieważ w miejscu

gdzie droga styka się z terenem wodociągów rozpada się, a szkoda aby psuła się dalej. Następnie

radny powiedział,  że drugi niebezpieczny punkt  znajduje się na chodniku ulicy Młyńskiej  przy

stawie gdzie znajduje się miejsce zejścia do wody. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wykonawca, który zajmuje się

chodnikami dostał już zlecenie i poprawi daną kwestię, a zostanie dorobiony schodek szerokości

poprzednich i miejsce zostanie podwyższone.   

(...)

Radna, Pani Katarzyna Kowalska powiedziała, że jeździ po okręgu wyborczym i pyta co jeszcze

jest do zrobienia. W związku z tym radna powiedziała, że na drodze do Młotkówka pojawiły się

dziury i osoby proszą aby je załatać żeby dalej nie poszły ponieważ szkoda nowej drogi. Następnie

radna powiedziała, że w Falmierowie jest fatalne ciśnienie wody.

Pani  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że temat  jest  już znany Panu

Charczunowi.  

Radna,  Pani  Katarzyna Kowalska powiedziała,  że  droga  w Falmierowie  do  tzw.  ,,piekiełka”

została  naprawiona  ale  mieszkańcy  pytają  czy  zostanie  wykonana  do  końca.  Następnie  radna

powiedziała, że na danej drodze jak i drodze do Klawka pojawiły się szybko jadące samochody

i w związku z tym mieszkańcu apelują o postawienia ograniczenia prędkości. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że przyjrzą się tematowi, a jest

właśnie tak, że jak jest droga wyboista to jeżdżą wolno, a jak zostanie naprawiona to przesadzają

z prędkością. Następnie Pani Burmistrz powiedziała, że przystanek na trasie Gromadno-Kościerzyn

dwukrotnie  został  już  odmalowany  i  reperowany  ponieważ  kibice  uczynili  sobie  ściany  do

malowania, i w związku z tym w danych miejscach będzie zawieszało się kamery.



Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że chciałaby zapytać do kogo należy rów pomiędzy

drogą wojewódzką, a ścieżką rowerową. Wyjaśniając radna powiedział, że słyszy głosy iż kawałek

od drogi zostało ścięte, a reszta nie i nie widać ścieżki rowerowej. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jest się w wielkim kłopocie

ponieważ jak wykosiłoby się dany teren to co niektóry radny odezwałby się, że za jakie pieniądze

się  kosi.  Dlatego też kosi  się tylko w tych miejscach gdzie jest  to  konieczne dla  widoczności.

Natomiast rów jest elementem pasa drogowego drogi wojewódzkiej, a Zarząd Wojewódzki idzie na

rękę i pewne rzeczy należałoby zrobić kiedy jest potrzeba lecz słyszy się głosy, że marnuje się

gminne pieniądze. 

(...)

Radny, Pan Włodzimierz Michalski powiedział, że na osiedlu Leśnym jest plac zabaw i część

mieszkańców prosi  o ustawienie zwalniacza na ulicy Dębowej.  Następnie radny powiedział,  że

należałoby zrobić coś z ciśnieniem wody na osiedlu. 

Pani Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzyska powiedziała, że taka sytuacja może

być wynikiem zwiększonej produkcji w Polanowie. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że podejmie się temat i zapyta się

Pana Charczuna co można zrobić w danej kwestii. 

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że będzie robiony drugi stopień co w najbliższym czasie

zostanie poprawione. 

Radny,  Pan  Włodzimierz  Michalski zapytał,  jak  wygląda  sprawa  Pana  ochrona  danych

osobowych?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  przygotowywana  jest

odpowiedź, a Pani Stefaniak zaglądała w mapy aby móc wyjaśnić sytuację. 

(...)

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że dziękuje za rozwiązanie problemu kratki deszczowej

naprzeciwko posesji Pana  ochrona danych osobowych. Wyjaśniając radny powiedział, że był tam

problem   z  zatrzymującą  się  wodą  deszczową  ponieważ  kiedy  były  opady  to  strach  był  iść

chodnikiem.  Następnie  radny  powiedział,  że  nadal  pozostaje  nierozwiązany  problem  ze

skrzyżowaniem  ulicy  Pocztowej  i  Staszica  gdzie  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich  załatał  dziurę

i  zatrzymująca się  woda przemieściła  się  w inne miejsce  gdzie nie  ma dokąd uciec  jak jedzie

samochód ponieważ woda stoi na samym narożniku. Kończąc radny zapytał, czy godzina włączania

oświetlenia o 22:30 jest właściwą godziną?

Pani  Bogusława Jagodzińska  – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  nie  ukrywa iż  szukało  się

oszczędności  lecz  pracownik  merytoryczny  nie  zawsze  wieczorem  jedzie  aby  sprawdzić  takie

rzeczy. 



Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że szuka się oszczędności ale należy sprawdzić czy palą się

nadal  wszystkie  lampy  w  parku,  a  czy  nie  można  byłoby  zapalić  chociażby  co  drugiej  albo

zastanowić się czy jest w ogóle taka potrzeba.

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  jest  wdzięczna  za  takie

sugestie i zostaną podjęte działania. 

Radna, Pani Ewa Michałek  powiedziała, że zgłaszały się do niej osoby z ulicy Grunwaldzkiej

i pytały czy można zrobić coś w kwestii odstrzału szpaków od samego rana. Kontynuując radna

powiedziała,  że  dane  osoby przyszły po  raz  kolejny i  powiedziały,  że  już  nie  trzeba  nic  robić

ponieważ ich pies skończył na zawał, a zdobywał wiele medali. Radna dodała, że należy coś z tym

zrobić ponieważ wiele osób ma psy, a wiadomo jak reagują one na takie wystrzały. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zapyta w danym temacie Straż

Miejską ponieważ ona powinna wiedzieć jak wygląda regulacja i odpowiedź zostanie udzielona na

sesji. 

Radna, Pani Ewa Michałek powiedziała, że mieszkańcy pytają się również o śmietniki przy ulicy

Grunwaldzkiej 5 ponieważ dany temat został poruszony na zebraniu osiedlowym.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że była w danym miejscu z Panią

Darią Stranz i w związku z tym, że jest tam wspólnota to należy koszty rozłożyć na poszczególnych

członków. 

Radna, Pani Ewa Michałek powiedziała, że mieszkańcy myślą, że nie ma tam wspólnoty. 

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że wspólnota powstaje w momencie kiedy chociaż jeden

lokal zostaje wykupiony. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że Pani Daria zajęła się danym

tematem w trybie natychmiastowym i poinformowała, że gmina jest w stanie to zrobić ale koszty

poniesie wspólnota, a mieszkańcy nie chcą się zgodzić w partycypowaniu w kosztach. 

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że z danych śmietników korzystają nie tylko mieszkańcy

Grunwaldzkiej 5 i w kosztach powinni partycypować inni mieszkańcy. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  Pan  Chałabiś  rozmawiał

z wszystkimi mieszkańcami. 

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że przy wejściu na stadion w Osieku nie pali się lampa.

Następnie radny powiedział, że występował na jednej z sesji do Pana Wicestarosty o zabezpieczenie

dziur  koło szpitala  i  dana droga  została  naprawiona,  a  najważniejsze  dla  mieszkańców jest,  że

zostanie coś zrobione i nie ważne kto to zrobi. 

Radny,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  Starostwo  miało  obowiązek  daną  drogę  naprawić

ponieważ jest ona własnością Skarbu Państwa, a nie gminy.  



Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy 


